

ကုမ္ပဏီ၏ မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးမြှင့်ခြင်းအား အသိပေးကြေငြာခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာ အင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်) အများပိုင် ကုမ္ပဏီ လီမိတက် (“**ကုမ္ပဏီ**” နှင့် ၎င်း၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများ စုပေါင်း၍ “**ကုမ္ပဏီအုပ်စု**”) ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၈၂.၅ သန်း ငွေပမာဏနှင့် ညီမျှသည့် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ (“**ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ**”) အား သဘောတူညီချက်ပါ အချက်အလက်များနှင့် အညီပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ စာချုပ်ကို ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၃ ရက် တွင် Ayala Corporation (“**Ayala**”) နှင့် ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။ အဆိုပါ ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေသည် သာမန်ရှယ်ယာအဖြစ် သို့ ပြောင်းလဲမည့် အချိန်တွင် (“**ရှယ်ယာပြောင်းလဲခြင်း**”) သဘောတူစာချုပ်ပါ အချက်အလက်များ အတိုင်း ကုမ္ပဏီ၏ ၂၀% နှင့် ညီမျှသော သာမန်အစုရှယ်ယာများ အဖြစ် ပြောင်းလဲ သွားမည် ဖြစ်သည် (“**အဆိုပြုထားသည့် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ**”) ။

၁။ အဆိုပြုထားသည့် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ

အဆိုပြုထားသည့် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေစာချုပ်ပါ အဓိက အချက်အလက်များကို အောက်ပါအတိုင်း အနှစ်ချုပ် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

<p>ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေပမာဏ</p>	<p>အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၈၂.၅ သန်း (၁ ဒေါ်လာ = ကျပ် ၁၅၁၈ နှုန်းဖြင့် မြန်မာကျပ် ၁၂၅,၂၃ ဘီလီယံ နှင့် ညီမျှသော ပမာဏ)</p>
<p>ရှယ်ယာအဖြစ်ပြောင်းလဲခြင်း</p>	<p>ရှယ်ယာအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲမည့် အချိန်တွင် ကုမ္ပဏီ ၏ ၂၀% နှင့် ညီမျှသော သာမန်အစုရှယ်ယာများ အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲရန်</p>
<p>အတိုး</p>	<p>ငွေလွှဲပေးသည့်နေ့မှ ပြန်လည်ပေးဆပ်ရမည့်နေ့ သို့မဟုတ် ရှယ်ယာ အဖြစ် ပြောင်းလဲသည့်နေ့အတွင်း ကုမ္ပဏီက အခါအားလျော်စွာ ခွဲဝေပေးသည့် အမြတ်ဝေစု နှင့် အချိုးကျညီမျှသော ပမာဏကို အတိုး အဖြစ်ပေးရန်။ ထိုအတိုးပမာဏကို ပြောင်းလဲနိုင် သော ချေးငွေ စုစုပေါင်း ပမာဏ အပေါ်တွင် အခြေခံ၍ တွက်ချက်ရန်။</p>
<p>ပြန်လည်ပေးဆပ်ရမည့် နေ့စွဲ</p>	<p>ပြန်ဆပ်ရမည့်နေ့ ရောက်သည်အထိ အစုရှယ်ယာအဖြစ် မပြောင်း လဲရသေး ပါက ကုမ္ပဏီ သည် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေကို အတိုးနှင့် တကွ ပြန်ဆပ်ရမည့်နေ့တွင် ပြန်လည်ပေးဆပ်ပါမည်။</p>
<p>ချေးငွေလွှဲပို့ပေးခြင်း</p>	<p>Ayala သည် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး ၆ လအတွင်း သို့မဟုတ် Ayala နှင့် ကုမ္ပဏီ ကြားတွင် သဘောတူညီထားသော အခြား နေ့စွဲတစ်ခုခု အတွင်း ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေနှင့်ပတ်သက်သည့် ငွေလွှဲပြောင်းခြင်း၊ သုံးစွဲခြင်းနှင့် ပြန်လည်ပေးဆပ်ခြင်းဆိုင်ရာတို့အား သက်ဆိုင်ရာ</p>

အာဏာပိုင် အဖွဲ့အစည်း များမှ ခွင့်ပြုချက်ရရှိချိန်တွင် တလုံးတစ်ခဲတည်း
လွှဲပို့ရန်

Ayala မှ ဒါရိုက်တာတစ်ဦးအား
ခန့်အပ်ခြင်း

ပြောင်းလဲနိုင်သော ရှယ်ယာများအား ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ကာလပတ်လုံး
Ayala အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့တွင် အမှုဆောင် မဟုတ်သော
ဒါရိုက်တာ တစ်ဦးအား ခန့်အပ်ပိုင်ခွင့် ရှိရန်

ကုမ္ပဏီသည် အဆိုပြုထားသော ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ သဘောတူစာချုပ်အောက်ရှိ ပြောင်းလဲနိုင်သော အစု
ရှယ်ယာများ ကို ထုတ်ဝေရန်အတွက် အစုရှယ်ယာရှင်များ၏ အတည်ပြုချက်ကို ရယူနိုင်ရန် ၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ
၂၉ ရက်နေ့ထက် နောက်မကျဘဲ အထွေထွေ အစည်းအဝေးတစ်ခုကို ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။ ပြောင်းလဲနိုင်သော
အစုရှယ်ယာများအား သက်ဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များထံမှ ခွင့်ပြုချက် ရယူပြီး နောက်တွင် ထုတ်ဝေမည် ဖြစ်ပြီး
ထုတ်ဝေသည့် အချိန်တွင် ၎င်းအစုရှယ်ယာများသည် ကုမ္ပဏီ၏ ထုတ်ဝေပြီး အစုရှယ်ယာများနှင့် တန်းတူ
အဆင့်အတန်း ရှိမည် ဖြစ်သည်။

၂။ အခြေခံ အကြောင်းအရင်း

ကုမ္ပဏီသည် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေကို လုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့ရန်၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အခွင့်အလမ်းများကို ရယူရန်နှင့်
လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုတွင် သုံးစွဲရန် အတွက် အသုံးပြုမည် ဖြစ်သည်။

၃။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအကြောင်း သတင်းအချက်အလက်

Ayala Corporation သည် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံရှိ သက်တမ်းအကြာဆုံးနှင့် အကြီးဆုံးသော လုပ်ငန်းစုကြီးများအနက်
တစ်ခုဖြစ်ပြီး အိမ်ခြံမြေ၊ ဘဏ်လုပ်ငန်း၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ သောက်သုံးရေ၊ စွမ်းအင်၊ စက်မှုနည်းပညာများ၊
အခြေခံအဆောက်အအုံ၊ ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှု နှင့် ပညာရေးလုပ်ငန်းကဏ္ဍများကို လုပ်ကိုင်နေသည့်
လုပ်ငန်းစုကြီးဖြစ်သည်။ ၎င်း၏ လူမှုရေးအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်နေသည့် Ayala Foundation သည်
ပညာရေး၊ ခေါင်းဆောင်လူငယ်များ၊ ရေရှည်တွင် တည်တံ့သော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအပြင် အနုပညာနှင့်
ယဉ်ကျေးမှုကို မြှင့်တင်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ Makati မြို့တွင် အခြေစိုက်ကာ
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတွင် အဓိကလုပ်ငန်းလည်ပတ်လျက်ရှိပြီး ဈေးကွက်မျိုးစုံရှိ သန်းနှင့်ချီသော ဖောက်သည်များကို
ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက် ဒေသဆိုင်ရာနှင့် ကမ္ဘာ့အနှံ့တွင် တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၄) ရက်

First Myanmar Investment Public Co., Ltd.
YSX Code 00001
The Campus
1 Office Park, Rain Tree Drive
Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township,
Yangon 11401, Myanmar
Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm